

COUNT US IN
2020

There's Power In
Being Counted



COUNTUSIN2020.ORG

ការធ្វើជំរឿន 101 និង អ្វីដែលអង្គការក្នុងសហគមន៍អាចធ្វើបាន

មានសំណួរមែនទេ? សូមហៅទូរស័ព្ទទៅកាន់ខ្សែទូរស័ព្ទទាន់ហេតុការណ៍ ផ្នែកជំរឿនរបស់យើងតាមលេខ 844-2020-API សម្រាប់ជំនួយភ្នំជាការសាងសង់ និងភាសាខ្មែរផ្សេងទៀត។ សូមចូលមើលគេហទំព័រ www.CountUsIn2020.org/hotline សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

ការរាប់បញ្ចូលសហគមន៍ជនជាតិអាស៊ីអាមេរិកាំង ជនជាតិដើមហាវៃ និង អ្នកស្រុកកោះប៉ាស៊ីហ្វិកយ៉ាងពេញលេញ និង ត្រឹមត្រូវពិតជាមានសារៈសំខាន់ណាស់ចំពោះជំរឿនដ៏ជោគជ័យមួយ។ អ្នកអាចជួយធានាថាសហគមន៍របស់អ្នកត្រូវបានគេរាប់នៅក្នុងជំរឿនឆ្នាំ 2020 បាន! ខាងក្រោមនេះជាព្រឹត្តិការណ៍ និង សកម្មភាពមួយចំនួនដែលអង្គការសហគមន៍អាចធ្វើបានដើម្បីជួយផ្សព្វផ្សាយ។

រដូវក្តៅ ឆ្នាំ 2019 - ថ្ងៃជំរឿន គម្រោងការ និង ការសម្របសម្រួល

✓ ក្លាយជាដៃគូជាមួយការិយាល័យជំរឿន

យើងត្រូវការអង្គការក្នុងសហគមន៍តំណាងអោយជនជាតិអាស៊ីអាមេរិកាំង ជនជាតិដើមហាវៃ និង កោះប៉ាស៊ីហ្វិកដែលមានការយល់ដឹងពីសហគមន៍របស់យើង ហើយដឹងពីវិធីសាស្ត្រដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្តធ្វើដៃគូជាមួយការិយាល័យជំរឿន! ដៃគូសហការរបស់ការិយាល័យជំរឿនចាត់ទុកជាឯកអគ្គរដ្ឋទូតដែលជួយបង្កើតការយល់ដឹងអំពីសារៈសំខាន់នៃការចូលរួមក្នុងជំរឿន។ ដៃគូសហការនៃការិយាល័យជំរឿនអាចចូលរួមក្នុងមធ្យោបាយផ្សេងៗ - ដូចជាការចែកចាយព័ត៌មាន និង សាររបស់ការិយាល័យជំរឿន ការរៀបចំសិក្ខាសាលាដើម្បីលើកទឹកចិត្តដល់សមាជិកសហគមន៍ក្នុងការដាក់ពាក្យសុំការងារជាមួយការិយាល័យ។ ដើម្បីក្លាយជាដៃគូសហការជាមួយការិយាល័យជំរឿន សូមចូលមើលគេហទំព័រ www.census.gov/partners/join.html ដើម្បីចុះឈ្មោះ និងចែករំលែកព័ត៌មានអំពីអង្គការអ្នក។ អ្នកក៏អាចទាក់ទងកម្មវិធីភាពជាដៃគូជំរឿនឆ្នាំ 2020 បានផងដែរ តាមរយៈ: census.partners@census.gov ឬទាក់ទងការិយាល័យជំរឿនប្រចាំភូមិភាគរបស់អ្នក (Atlanta.rcc.partnership@2020census.gov, Chicago.rcc.partnership@2020census.gov, Dallas.rcc.partnership@2020census.gov, Los.Angeles.rcc.partnership@2020census.gov, New.York.rcc.partnership@2020census.gov, Philadelphia.rcc.partnership@2020census.gov)។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅមធ្យម។ អ្នកអាចទទួលបានព័ត៌មាន ហើយ ចែករំលែកជាមួយសហគមន៍របស់អ្នក!

✓ ភ្ជាប់ជាមួយ ឬ បង្កើតគណៈកម្មាធិការរាប់សន្លឹកឆ្នោតពេញលេញ

កម្មវិធីគណៈកម្មាធិការរាប់សន្លឹកឆ្នោតពេញលេញជួយដល់ថ្នាក់ដឹកនាំក្នុងការសម្របសម្រួលយុទ្ធនាការផ្សព្វផ្សាយ និង ជាគន្លឹះក្នុងបង្កើនការយល់ដឹងអំពីជំរឿន។ ជាញឹកញាប់គណៈកម្មាធិការរាប់សន្លឹកឆ្នោតពេញលេញ (Complete Count Committees, CCCs) ត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយមន្ត្រីរដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋាននៅថ្នាក់ក្រុង ឬ ស្រុក ដោយមានអ្នកតំណាងមកពីវិស័យសង្គមនយោបាយ និង ផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចជាច្រើន ដូចជាព្រះវិហារ ឬ ក្រុមសាសនាផ្សេងៗ អ្នកផ្តល់សេវាកម្ម និង អង្គការសិទ្ធិពលរដ្ឋ អាជីវកម្មក្នុងស្រុក សហជីព និង ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយក្នុងស្រុក។ សូមទាក់ទងទៅកាន់មន្ត្រីជាប់ឆ្នោតក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នកដើម្បីសាកសួរថាតើ CCC ត្រូវបានបង្កើត

ឡើងឬនៅ និង ដើម្បីស្វែងយល់ពីរបៀបចូលរួម។ ប្រសិនបើប្រជាជនមូលដ្ឋានរបស់អ្នក មិនទាន់បានបង្កើតCCCនៅឡើយទេ សូមទូរស័ព្ទទៅកាន់ការិយាល័យអ្នកជាប់ឆ្នោតផ្លូវការរបស់អ្នក ឬ បង្កើតកិច្ចប្រជុំដើម្បីចែករំលែកថា តើការធ្វើដំរើនបានជះឥទ្ធិពលយ៉ាងណាខ្លះដល់សហគមន៍របស់អ្នក និង ចែករំលែកថា ហេតុអ្វីការគាំទ្ររបស់ពួកគេមានសារៈសំខាន់។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅធំ។ ប្រសិនបើមាន CCC រួចហើយ អ្នកអាច ចូលរួមការប្រជុំជាធម្មតាដើម្បីប្រមូលព័ត៌មាន និង សម្របសម្រួលជាមួយអ្នកដទៃ។ ប្រសិន បើអ្នកចង់ដើរតួនាទីធំក្នុងភាពជាអ្នកដឹកនាំ អ្នកអាចជួយរៀបចំ CCCបាន។

**រដូវក្តៅ ឆ្នាំ2019 - រដូវស្លឹកឈើជ្រុះ ឆ្នាំ2019
រៀបចំដើម្បី "ទទួលបានការរាប់សន្លឹកឆ្នោត"**

 **បង្កើត និង ចែកចាយសម្ភារៈផ្សព្វផ្សាយ**

ការបង្កើតសម្ភារៈផ្សព្វផ្សាយដែលនឹងធ្វើឱ្យប្រជាជនមានចំណាប់អារម្មណ៍ និង លើកទឹកចិត្តឱ្យ ពួកគេស្វែងរកជំនួយ និង ព័ត៌មានបន្ថែមពិសេសមានសារៈសំខាន់នៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមចូល រួមជាមួយសហគមន៍របស់អ្នក ។

- កត់សម្គាល់សារដែលមានសម្លេងក្នុងសហគមន៍របស់អ្នក។
- សម្ភារៈនៃការផ្សព្វផ្សាយអាចរួមបញ្ចូល៖ ប័ណ្ណប្រែសម្រួល ប័ណ្ណផ្សព្វផ្សាយ ព័ត៌មានតាមប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គម អត្ថបទដែលត្រូវបានដាក់បញ្ចូលក្នុងការប្រកាសព័ត៌មាន ដែលឆ្លើយតបនឹងសំណួរ និង ការព្រួយបារម្ភអំពីជំរើន ព្រមទាំងបញ្ហាជាច្រើនទៀត!
- បើសិនជាមានលទ្ធភាព អ្នកអាចបកប្រែឯកសារទាំងនេះទៅជាភាសាដែលពាក់ព័ន្ធ ហើយអោយសមាជិកសហគមន៍ពិនិត្យមើលការបកប្រែដើម្បីធានាគុណភាពខាងវប្បធម៌។ ការិយាល័យជំរើនមានសទ្ទានុក្រមភាសាជាភាសាមិនមែនអង់គ្លេសចំនួន 59 ភាសា ដោយរួម បញ្ចូលនូវវាក្យសព្ទជំរើនដែលឃើញប្រើ ប្រាស់ព្រឹកញាប់ជាទូទៅដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យមានការបកប្រែដែលជាក់លាក់ត្រឹមត្រូវ។ ពួកវា អាចរកឃើញនៅគេហទំព័រ www.2020census.gov/en/languages.html។
- អ្នកក៏អាចចែករំលែក និង ចូលមើលវីដេអូ កំណត់ហេតុបណ្តាញ សន្លឹកព័ត៌មានអំពីរដ្ឋរបស់យើង ព្រមទាំងឯកសារជាច្រើនទៀតនៅគេហទំព័រ www.CountUsIn2020.org/resources។
- អ្នកអាចរកឃើញឯកសារព័ត៌មានចុះសហគមន៍របស់ការិយាល័យជំរើននៅគេហទំព័រ www.2020census.gov/en/partners/outreach-materials.html។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅមធ្យម។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់មានពេលវេលា ដើម្បីបង្កើតសម្ភារៈផ្ទាល់ខ្លួនទេ អ្នកអាចទាញយកឯកសារដែលមាននៅ www.CountUsIn2020.org/resources ឬ បង្កើតដោយខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ក៏បាន!

**រដូវស្លឹកឈើជ្រុះ ឆ្នាំ2019 - រដូវរងារ ឆ្នាំ 2020
បង្កើនចំណេះដឹងខាងជំរើន និង លើកទឹកចិត្តលើការឆ្លើយតប**

 **ចាប់ផ្តើមចែកចាយសម្ភារៈផ្សព្វផ្សាយ**

ចែកចាយសម្ភារៈផ្សព្វផ្សាយ - ដូចជា ប័ណ្ណផ្សព្វផ្សាយខ្លីៗ ឬ ក្រដាសFact ដែលមានប្រយោជន៍ដល់ សហគមន៍របស់អ្នក។ អ្នកអាចបញ្ជូលព័ត៌មានអំពីជំរើនទៅក្នុងការងារផ្សព្វផ្សាយដែលមានស្រាប់ ឬ រៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ និង យុទ្ធនាការជាក់លាក់សម្រាប់ជំរើន។ អ្នកក៏អាច ចែករំលែកព័ត៌មានតាមរយៈអ៊ីមែល ឬបណ្តាញសង្គមបានផងដែរ។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅមធ្យម។ អ្នកអាចចែកចាយសម្ភារៈតាមរយៈ កម្មវិធីដែលមានស្រាប់របស់អ្នក ឬ ចំណាយពេលវេលាបន្ថែមទៀតដើម្បីចូលរួមក្នុងព្រឹត្តិការណ៍សហគមន៍ ផ្សេងៗ និង ធ្វើការផ្សព្វផ្សាយតាមការធ្វើអាជីវកម្មក្នុងស្រុក។



ផ្សព្វផ្សាយក្នុងមូលដ្ឋាន

មធ្យោបាយដ៏ល្អដើម្បីបង្កើនការយល់ដឹងអំពីការធ្វើជំរឿននាពេលខាងមុខនេះគឺតាមរយៈការផ្សព្វផ្សាយទៅកាន់អ្នកជិតខាង ជាពិសេសប្រជាពលរដ្ឋដែលរស់នៅក្នុងលំនៅដ្ឋានដែលមានការប្រុងប្រយ័ត្នចំពោះការបំពេញបែបបទជំរឿនរបស់ពួកគេ ឬ មិនយល់ដឹងពីសារៈសំខាន់នៃការរាប់ចំនួនជាក់លាក់នៃគ្រួសារ និងសហគមន៍របស់ពួកគេ។ អ្នកអាចចុះតាមផ្ទះ ឬ អាចទូរស័ព្ទមុនពេលជំរឿនចាប់ផ្តើមដើម្បីលើកកម្ពស់ការយល់ដឹង និង ក្នុងអំឡុងពេល ធ្វើជំរឿនដើម្បីឱ្យប្រាកដចិត្តថាប្រជាពលរដ្ឋមិនភ្លេចឆ្លើយតប ហើយដឹងពីវិធីឆ្លើយតប។ ការចុះតាមផ្ទះគួរតែធ្វើក្នុងគោលបំណងអប់រំតែប៉ុណ្ណោះ។ គ្មានជនណាម្នាក់ក្រៅពីបុគ្គលិកការិយាល័យជំរឿនដែលគួរតែចុះទៅតាមផ្ទះដើម្បីប្រមូលព័ត៌មានសម្រាប់ជំរឿនឆ្នាំ 2020 ទេ។ ដោយហេតុថាភាគច្រើននៃបុគ្គលិកជំរឿននឹងស្ថិតនៅមូលដ្ឋានចាប់ពីពាក់កណ្តាលខែឧសភាដើម្បីធ្វើការតាមដានដែលគ្មានការឆ្លើយតប រាល់ការចុះតាមផ្ទះគួរតែធ្វើឡើងមុនខែឧសភាឆ្នាំ 2020 ដើម្បីការពារកុំអោយមានការភាន់ច្រឡំនៅពេលដែលអ្នកចុះធ្វើជំរឿនចាប់ផ្តើមប្រតិបត្តិការរបស់ពួកគេ។ អ្នកអាចកត់សម្គាល់តំបន់ដែលមិនសូវមានអ្នកឆ្លើយតបទៅនឹងជំរឿនបានដោយមើលផែនទី "ពិបាកនឹងរាប់" នៃតំបន់របស់អ្នក៖ www.censushardtcountmaps2020.us។ យ៉ាងហោចណាស់ មានជនជាតិអាស៊ីអាមេរិកាំងម្នាក់ក្នុងចំណោម 5 នាក់ ហើយជនជាតិដើមហាវៃ និងកោះប៉ាស៊ីហ្វិកម្នាក់ក្នុងចំណោម 3 នាក់ ដែលរស់នៅក្នុងតំបន់ដែលពិបាករាប់ចំនួន។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ មធ្យមទៅធំ។ យើងត្រូវការពេលវេលាដើម្បីកត់សម្គាល់តំបន់ដែលពិបាករាប់ បង្កើតផែនការសកម្មភាព និងបញ្ឈប់បញ្ហាអ្នកដែលធ្វើការផ្សព្វផ្សាយ។ វានឹងក្លាយទៅជាគម្រោងដ៏អស្ចារ្យមួយប្រសិនបើអ្នកមានក្រុមអ្នកស្ម័គ្រចិត្តដែលចង់ជួយដល់ការធ្វើជំរឿន។



ធ្វើការផ្សព្វផ្សាយនៅតាមព្រឹត្តិការណ៍សហគមន៍

យុទ្ធនាការផ្សព្វផ្សាយដែលមានប្រសិទ្ធភាពគួររដ្ឋាភិបាលប្រជាពលរដ្ឋនៅតាមព្រឹត្តិការណ៍ និងទីកន្លែងផ្សេងៗនៅទូទាំងសហគមន៍។ ចាប់ផ្តើមចូលរួមតាមថ្ងៃឈប់សម្រាក ពិធីបុណ្យ និងព្រឹត្តិការណ៍សហគមន៍ផ្សេងៗ ហើយនិយាយទៅកាន់សហគមន៍របស់អ្នកអំពីការធ្វើជំរឿននាពេលខាងមុខ រួមទាំងសារៈសំខាន់នៃការរាប់បញ្ចូលឱ្យបានជាក់លាក់ និង ត្រឹមត្រូវ។ នាយកដ្ឋានសហគមន៍ដែលបានបកប្រែរួចដើម្បីចែករំលែកជាមួយសមាជិកសហគមន៍។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅមធ្យម។ អ្នកអាចចូលរួមព្រឹត្តិការណ៍មួយ ឬ ច្រើនប៉ុណ្ណាក៏បាន។ រាល់ការខិតខំប្រឹងប្រែងទាំងអស់សុទ្ធតែអាចជួយដល់ការរាប់ចំនួន។



រៀបគម្រោងព្រឹត្តិការណ៍ផ្សព្វផ្សាយរបស់អ្នកផ្ទាល់

រាល់ព្រឹត្តិការណ៍អប់រំទាំងអស់មិនចាំបាច់តែជាផលិតកម្មខ្នាតធំនោះទេ។ អ្នកអាចរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានលក្ខណៈសាមញ្ញ ដូចការអញ្ជើញមនុស្សពីរឬបីនាក់ទៅការិយាល័យរបស់អ្នកសម្រាប់អាហារថ្ងៃជាដើម។ អ្នកក៏អាចបញ្ចូលការធ្វើជំរឿន និង ការអប់រំទៅក្នុងកម្មវិធីព្រមទាំងសេវាកម្មដែលមានស្រាប់របស់អ្នក ដូចជាគ្លីនិក កីឡាប្រជុំសមាជិក វគ្គចែករំលែកព័ត៌មាន និង ថ្នាក់រៀនជាច្រើនទៀតតាមរយៈការផ្តល់ធនធាន ឬ ជួយបំពេញទម្រង់បែបបទរបស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានពេលវេលា ធនធាន និង សមត្ថភាពច្រើន អ្នកអាចកសាងថាមពល និង ភាពសប្បាយរីករាយបានតាមរយៈព្រឹត្តិការណ៍ធំៗ និង ការរៀបចំពិធីជប់លៀងព្រឹត្តិការណ៍នៅតាមបរិវេណសាលា ឬ ពិធីជប់លៀងនៅតាមផ្ទះផ្សេងៗ។

ពេលវេលានិងធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅធំ។ រាល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសុទ្ធតែជាជំនួយ - អ្នកអាចជ្រើសរើសទំហំ ប្រភេទ និង ចំនួននៃព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានអត្ថប្រយោជន៍ដល់អ្នក និងសហគមន៍របស់អ្នកបាន។

ខែមីនាឆ្នាំ 2020 - ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2020
ជំរុញសកម្មភាព និង លើកទឹកចិត្តការឆ្លើយតប

 **ជ្រើសរើសទីតាំងដែលប្រជាពលរដ្ឋអាចទទួលបានព័ត៌មាន និង បំពេញទម្រង់បែបបទរបស់ពួកគេបាន**

អ្នកអាចរៀបចំមជ្ឈមណ្ឌលផ្តល់ជំនួយដើម្បីជួយដល់សមាជិកសហគមន៍ជាមួយសំណួរជំរឿន និង របៀបដាក់ស្នើទម្រង់បែបបទជំរឿនរបស់ពួកគេ។ អ្នកអាចជួយពួកគាត់បាននៅតាមទីតាំងនៃ អង្គការរបស់អ្នកផ្ទាល់ ឬ សហការជាមួយដៃគូដែលជឿទុកចិត្តបាន ដូចជាបណ្តាលវិស្វកម្មសាធារណៈ សាលារៀន មជ្ឈមណ្ឌលសហគមន៍ និង ទីកន្លែងជាច្រើនទៀត។ មជ្ឈមណ្ឌលផ្តល់ ជំនួយរបស់អ្នកអាចរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ដើម្បីលើកកម្ពស់ការយល់ដឹងអំពី ជំរឿន ឆ្លើយតបសំណួរពាក់ព័ន្ធនឹងជំរឿន ផ្តល់ជំនួយខាងភាសា ចែករំលែកធនធានដែល បានបកប្រែស្រាប់ ហើយផ្តល់កុំព្យូទ័រថេប្លេត ឬ កុំព្យូទ័រដែលមានភ្ជាប់ប្រព័ន្ធអ៊ិនធឺណែត សម្រាប់ដាក់ស្នើបែបបទជំរឿន។

សហការជាមួយរដ្ឋ ខោនធី និង/ឬ ក្រុងរបស់អ្នក គណៈកម្មាធិការរាបសន្លឹកឆ្នោតពេញលេញដើម្បីបង្កើត ជួយសម្របសម្រួល និង ផ្សព្វផ្សាយជំនួយខាងជំរឿន។ លើកកម្ពស់ការប្រើប្រាស់កន្លែងទាំងនេះតាមរយៈបណ្តាញសង្គម ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយប្រចាំតំបន់ និង អង្គការរូបវន្តក្នុងស្រុក កន្លែងគោរពបូជា កាសែត ឬ ព្រឹត្តិបត្រសហគមន៍ ការិយាល័យកន្លែង ការងារ ការិយាល័យផ្តល់សេវាកម្ម និង កន្លែងផ្សេងទៀតដែលមនុស្សជួបជុំគ្នាច្រើន។ ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមកនេះ ការិយាល័យជំរឿនបានបង្កើតមជ្ឈមណ្ឌលរៀបចំសំណួរ របស់ខ្លួនផ្ទាល់ ដើម្បីជួយប្រជាជនបំពេញទម្រង់បែបបទ ប៉ុន្តែផែនការជំរឿនឆ្នាំ 2020 របស់ ការិយាល័យជំរឿន មិនទាន់ច្បាស់លាស់នៅឡើយទេ។ នោះមានន័យថាការដែលអង្គការសហគមន៍ផ្តល់ជំនួយដោយ ផ្ទាល់ពិតជាមានសារៈសំខាន់ណាស់។

ពេលវេលា និង ធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ មជ្ឈមទៅជំរឿន ការផ្សព្វផ្សាយពិលទ្ធភាពនៃជំនួយ សំណួរ ការបណ្តុះបណ្តាលបុគ្គលិកដែលផ្តល់ជំនួយ និង ការរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ទាំងនេះត្រូវការពេលវេលា។

 **ប្រើឱកាសទំនាក់ទំនងសម្រាប់ការអប់រំជំរឿន**

រួមប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយតាមតំបន់ និង ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយក្នុងស្រុកនៅក្នុងការធ្វើជំរឿន ឆ្នាំ 2020 និង ចែកចាយព័ត៌មានជំរឿនតាមរយៈបញ្ជីព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មានរបស់អង្គការ បញ្ជីអ៊ីម៉ែល ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និង អ្វីផ្សេងទៀតដែលអ្នកប្រើប្រាស់ដើម្បីទាក់ទងជាមួយសមាជិក និង អតិថិជនរបស់អ្នក។ ប្រើ Facebook, Twitter, Instagram, Snapchat, WeChat, Whatsapp និងបណ្តាញសង្គមផ្សេងទៀត ដើម្បីចែករំលែកព័ត៌មានងាយស្រួល សុវត្ថិភាព និង ភាពចាំបាច់នៃការធ្វើជំរឿនដល់សហគមន៍របស់អ្នក។

ពេលវេលានិងធនធាននៃការប្តេជ្ញាចិត្ត៖ តូចទៅជំរឿន រាល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសុទ្ធតែជាជំនួយ - ដូចជា ការប្រកាសនៅលើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គមដើម្បីរៀបចំសន្និសីទសារព័ត៌មានជាដើម

សូមប្រាកដចិត្តថាអ្នកអាចទាញយកឧបករណ៍ភ្ជាប់ទំនាក់ទំនង និង ការប្រាស្រ័យទាក់ទងសហគមន៍របស់ជនជាតិអាស៊ីអាមេរិកាំង ដើម្បីជួយដល់អ្នកក្នុងការចាប់ផ្តើម!
www.CountUsIn2020.org/resources